
Referat fra SU-møte 

Tidspunkt: tirsdag 21. mars 2023 kl. 19.00-20.00 
Sted: Solvang skole 
Faste deltakere:  
FAU:      Alf Aronsen (leder) og Ingeborg Grindheim (nestleder) 
Politisk repr.:    Katrine Schanke Eriksen  
Repr. pedagogisk pers.:   Bente Risanger meldt forfall 
Repr. pedagogisk pers.:   Gjertrud Kjellesvik 
Repr. andre ansatte:    Randi Flatebø 
Elevrådsrepresentanter:  Gustav og Oda 
Rektor og sekretær:   Karl H. Bauge 
 
Saker: 

Sak 22-2022/23 Gjennomgang av innkalling og referat fra forrige møte 

 Godkjent 

Sak 23-2022/23 Saker fra skolen 

 • Tilbakemeldinger fra temakvelden 
Overveiende positive tilbakemeldinger fra lærerne på selve temakvelden 
Mange av målsetningene nådd (åpne skolen, elever som får positivt fokus, møteplass for 
foreldre, omdømmebygging) 
Svært nyttig erfaringsnotat mottatt fra Ingeborg vedr. kafedrift. Karl lager rutinemal 
basert på dette dokumentet. 
Mest usikkerhet rundt foreldre som ønsket å handle i kafeen 
Viktig å ha klare rutiner klare til forberedelsene til neste gang 
FAU evaluerer onsdag 22. mars. 
Spm. fra FAU om tidspunktet kommer for tett mot 17. mai-arrangementet.  
 

• Kompetanse for kvalitet 
Seks søkere som har gått videre til neste runde (tre x uteundervisning og utforskertrang i 
tillegg til begynneropplæring, andrespråkspedagogikk, grunnleggende lese-, skrive og 
matematikkopplæring). Stor interesse nasjonalt og lokalt for å søke.  

• Behov for spesiell kompetanse – lokalt og kommunalt 
Har vært utfordrende over tid med elever som krever særskilt kompetanse. Vanskelig 
med gråsonen mellom opplæringsloven og helselovgivning ift. kursing for å ivareta både 
ansatte og elever når vanskelige og utagerende situasjoner oppstår. Rektor mener at 
kommunen må ruste seg bedre for å ivareta denne gruppen sårbare elever.  

• Oppstart av arbeid med ny strategiplan 
Skolen skal evaluere strategiplanen og arbeidet med ny plan starter opp i april.  

• Gartnerplan (befaring) 15. februar 2023. Inviterte/møtte: arkitekter og rådgiver fra 
planavdeling, rådgiver avdeling skole, virksomhetsleder idrett, barne- og 
ungdomskoordinator, leder park, rådgiver fellestjenester, rådgiver eby, rektor og 
elevrådsrepr.  
Befaringen hadde en forhåndsbestemt plan hvor en så på aktivitetsområder, 
møteplasser, stillesoner, universell utforming, vegetasjon og tekniske løsninger. 
«Skolefokus» med tanke på undervisning, identitet og særpreg, estetikk, mulighet for 
varierte former for aktivitet gjennom hele året. Tydelig tanke om helhetlig utvikling og 
sammenheng. Muntlig sagt at prioriteringen ville være klar tidlig vinteren 2024. 

• Positivt med økte tilskudd til skolebibliotek 

Sak 24-2022/23 Saker fra Oppvekststyret / Bystyret 

 Har hatt oppe arbeidet med strategiplan/gartnerplan, barnehageplan og skolebruksplan. 

Sak 25-2022/23 Saker fra FAU 

 • Åpning av Solvang stadion og utstyr til klassene. Reklamasjon. 

• FAU deltok på møte med nye førsteklasseforeldre 



• 26. april: temakveld 18.30-20.30. Inviterte: Barnevakten.no om gaming 
(positive/utfordrende). Debatt etterpå med repr. fra foreldre og skole  

• 22. april: dugnad 

• 17. mai-komiteen er i gang. Ann Elisabeth Ellingsen og Trygve Tvedt er kontaktpersoner 
(6. trinn). Skolekorpset er på ballen. 

• Gode tilbakemeldinger fra foreldre vedr. ny helsesykepleier.  

• Ønske om faste uteskoledager også på høyere trinn.  

Sak 26-2022/23 Økonomi 

 • Innspill til investeringsbudsjett (frist 29. mars). Beløp ca. 100.000. Baserer oss på tidligere 
års prioriteringer. Søker bl.a. om to digitale monitorer. Behov for stoler og pulter skal 
dekkes inn. Behov for inventar på personalrommet, i tillegg til møteromsinventar og 
møteromsutstyr.  

• Tenkt bruk av midler til praktisk og variert undervisning 2023 (frist 20. april). Kr. 373.230. 
Lærerne inviteres til å spille inn forslag. Praktisk-estetiske fag prioriteres høyt blant annet 
gjennom å bygge opp/vedlikeholde utstyr til kunst og håndverk, mat og helse og 
naturfag.  

• Tenkt bruk av midler til fysiske læreverk 2023 (frist 20. april). Kr. 510.400. Ser på 
mulighetene for å utvide utover NO, EN, MA for å ivareta andre fag (NA, SA, KRLE osv.) 

• Årsrapport 2022: Underskudd 6,4 millioner. Hovedforklaring: redusert elevtall, særskilte 
elever/spesialundervisning, økt kontaktlærerressurs, gratis SFO 1. trinn, høyt sykefravær. 

Sak 27-2022/23 Eventuelt 

 Ingen saker 

 
Vennlig hilsen 
 
Karl H. Bauge 
Rektor og sekretær 


